
Szósta sesja Rady Miejskiej 
27 lutego 2007 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr VI/ 2007 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
27 lutego 2007 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1304

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1520

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

 
Brak radnych: 
1. Wiesława Płotkowska 
2. Wiesław Pieróg 
3. Andrzej Górzyński 

 
Co stanowi – 80 % 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy,  
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady VI sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji.  
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 12 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
 
 



Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- otrzymaliście państwo porządek obrad sesji, czy ktoś wnosi o zmianę 
porządku obrad na dzisiejszej sesji? Proponuję rozszerzyć porządek obrad poszerzy się o jeden projekt 
uchwały a mianowicie o projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały dotyczącego 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital Powiatowy w Gryfinie 
oraz o wykreślenie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych w związku z decyzją komisji. 
Czy są inne wnioski 
 
Radny pan Franciszek Kwiatkowski – proszę o wykreślenie punktu w sprawie informacji o kontroli 
w TCK, ponieważ komisja pracowała trzy dni, ale kontrola nie została zakończona. 
 
Przewodniczący obrad -Kto jest za zmianami w porządku obrad 
 
- za- 12- osób 
 
Proponowany porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   Przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie ustalenia zasad wynagradzania członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w  Trzcińsku-Zdroju.(druk  Nr VI/47/07) 
2. sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007 (druk Nr 
VI/48/07) 
3. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso (druk VI/49/07) 
4. w sprawie zaopiniowania projektu planu  rozszerzenia aglomeracji „Trzcińsko-Zdrój”.(druk Nr 
VI/50/07) 
5. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. (druk VI/51/07). 
6. w sprawie zmiany  budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój na rok 2007 (druk VI/52/07) 
8. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały dotyczącego likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital Powiatowy w Gryfinie (druk VI/54/07) 
 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został radnym dostarczony  i proponuję przyjąć protokół z 
poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z V sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- Uchwały Rady będą na stronach urzędu przedstawione. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- otrzymaliśmy również kopie oświadczenia majątkowego 
przewodniczącego i moją z Urzędu Wojewódzkiego  i są bez zastrzeżeń.  
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej.
 
Informację przedstawił pan  Józef Szott- uczestniczyłem w spotkaniach: 
 
 W dniu 14 lutego uczestniczyłem w spotkaniu w gimnazjum w Góralicach w polsko-niemieckich 
spotkaniach gimnazjalistów. 
W dniu 16 lutego w konkursie wiedzy o Trzcińsku-Zdroju zorganizowanym przez Szkołę Podstawową 
W dniu 25 lutego w „Polsko – Niemieckich Młodzieżowych Warsztatach Wokalnych”.
 
Podczas pełnienia dyżurów przewodniczącego przyjąłem mieszkańców gminy, którzy zgłaszali 
wnioski i uwagi dotyczące czystości miasta, szczególnie bulwersuje ich bieganie psów po mieście i 
zanieczyszczanie przez nie chodników i ulic, o czym poinformowałem Burmistrza. Mieszkańcy 
zgłaszali problem dotyczący niszczenia przez wandali przystanku PKS, oraz problem dotyczący 
alkoholików, którzy zbierają się w alejkach nad jeziorem i zaśmiecają teren butelkami i kupkami 
plastykowymi. Poruszali również problem pomocy społecznej, czyli że pomagamy ludziom, którzy 
jednocześnie siedzą nad jeziorem i piją alkohol. Proszono również, aby w aptece został zainstalowany 
dzwonek na zewnątrz, z którego mogliby korzystać niepełnosprawni, którzy nie mogą wejść po 
schodach do apteki. Zwrócono również uwagę na problem rowerzystów, którzy jeżdżą bez oświetlenia 
i pod prąd ulicami jednokierunkowymi. Proszono również by zainteresować się możliwością 
zainstalowania windy dla niepełnosprawnych w budynku ośrodka zdrowia. By Centrum Kultury 
zaczęło spełniać swoja rolę i powstały tam, koła zainteresowań muzyczne plastyczne wokalne, by ono 
zaczęło żyć, a nie było instytucją organizującą okolicznościowe imprezy. Wszystkim poruszonym tutaj 
problemom nadałem tok kontaktując się z zainteresowanymi osobami i Burmistrzem  
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Radny pan Marian Michniacki- zlikwidowaliśmy straż a najwięcej uwag jest o pijących osobach na 
plaży i w tej chwili możemy zobaczyć, że popiją na ławkach pod sklepem pani Bilskiej jeden z nich 
załatwiał swoje potrzeby fizjologiczne, a na posterunku nikogo nie było. Więc z tego wniosek, że straż 
miejska w Trzcińsku jest potrzebna i należy ją powołać.  
 
Przewodniczący obrad- straż miejska nie rozwiąże tych problemów. 
 
Radny pan Marcin Czesyk- ta sprawa nie jest od dzisiaj a od kilku miesięcy, a strażnik nic w tej 
sprawie nie robił i mam nadzieję, że Burmistrz będzie rozmawiał z naszymi Policjantami o tym, 
problemie. 
 
Radny pan Marian Michniacki- strażnik powinien być tylko do dyspozycji w miejscu i należało 
odstąpić od tego, że był w policji, a powinien zajmować się tylko sprawami miasta. 
 
Przewodniczący obrad- radny Michniacki był radnym w poprzedniej kadencji i mógł taki wniosek 
zgłosić w poprzedniej kadencji. Do Biura Rady wpłynęły pisma: 
Pismo Nr 1. Zaproszenie na konferencję Naukowo Szkoleniowa pt. „Identyfikacja regionalnych i 
lokalnych uwarunkowań zrównoważonego rozwoju obszarów wiejskich” koszt udziału 100 zł. 
Pismo Nr 2. Od Burmistrza w sprawie „Przebudowy alejek spacerowych wzdłuż promenady nad 
jeziorem” 
Pismo Nr 3. Pismo od Zarządu Powiatu w Gryfinie w sprawie zaopiniowania likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpital Powiatowy w Gryfinie. Zostanie 
podjęta uchwała w tej sprawie na naszej sesji.  
Pismo Nr 4. Pismo od Radnego Krzemińskiego dotyczy powstania GCI stanowi ono załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący obrad- radnych zapoznałem z pismem a Radny Krzemiński dostanie odpowiedź na 
piśmie.  
 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad - Nie wpłynęły żadne interpelacje. 
 
Radny pan  Marek Rutka- będziemy remontować szereg świetlic wiejskich. Kto po wyremontowaniu 
będzie zajmował się młodzieżą i dziećmi. Drugie pytanie do pana Skarbnika, jakie są podstawy 
prawne, że nie możemy przenosić pieniędzy w funduszu sołeckim z jednego roku na drugi. Pan 
Skarbnik zobowiązał się, że przygotuje dla sołtysów instrukcję, w jaki sposób będzie można wydawać 
pieniądze. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  najważniejszym problemem jest by świetlice powstały, a kto 
się będzie opiekował to odpowiem później jak będziemy mieli te świetlice i może zasięgnę opinii rady, 
sołtysów, czy mieszkańców, ale myślę, ze będzie to osoba, która będzie na jakiejś części etatu i będzie 
tą świetlice sprzątała otwierała i odpowiadała za powierzone mienie.  
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- podstawa prawna to jest ustawa o finansach publicznych, że 
budżet zamyka się w końcu roku i niewykorzystane wydatki nie przechodzą na rok następny, z 
pewnymi wyjątkami, ale nie dotyczy to rezerw. W ciągu najbliższych dni zostaną sołtysi 
poinformowani o rezerwie i jej podziale na poszczególne sołectwa, łącznie z instrukcją i będzie to 
podpisane przez Burmistrza. Bo Burmistrz odpowiada za realizację budżetu.  
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Radny pan  Marek Rutka-  czyli takiej instrukcji nie ma. 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- dostaniecie taką instrukcję łącznie z podziałem środków na 
poszczególne sołectwa. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynagradzania 
członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w  
Trzcińsku-Zdroju.(druk  Nr VI/47/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- ustawa o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi mówi, że członkowie komisji za swoją pracę muszą otrzymywać 
wynagrodzenie i tak: przewodniczący i członkowie komisji otrzymają diety miesięczne w  wysokości 
przedstawionej w uchwale i za każde nieobecności na posiedzeniach będzie potrącana dieta w 
wysokości 10%. 
 
Przewodniczący obrad-  Otwieram dyskusję, czy są pytania? Nie widzę zamykam dyskusję. Proszę o 
przedstawianie opinii komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani  Teresa Noga-  komisja na posiedzeniu zaopiniowała 
pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VI/47/07 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007 (druk Nr VI/48/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- jest to uchwała, która mówi o programie 
przeciwdziałania Narkomani na terenie naszej Gminy. Jest to uzupełnienie działań Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych a program opracowała pani Zofia Łączyńska. 
 
Przewodniczący obrad-  Otwieram dyskusję, czy są pytania?  
 
Radny pan  Marek Rutka- zwiększamy zakres prac komisji rozwiązywania problemów alkoholowych 
czy idą za tym środki finansowe.  
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  założyliśmy w budżecie kwotę wydatków równoważną jest 
na ten cel kwota około 3 tys. zł i 60 tys. zł jest na przeciwdziałanie alkoholizmowi. A jeśli się 
wczytamy w ten program to nie widzę by w ślad za tym programem szły nakłady finansowe jest tu 
zakup broszur i organizowanie konferencji, a jeśli się okaże, że będzie za mało to uruchomimy rezerwę 
ogólną budżetu.  
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11 – głosów 
- przeciw- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VI/48/07 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 
określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk VI/49/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- w związku z tym, że na terenach sołectw 
zostali wybrani nowi sołtysi potrzebna jest uchwała w sprawie inkasentów na terenach sołectw i 
inkasentami są sołtysi za czynności poboru podatków jest określone inkaso w wysokości 10 % za 
zainkasowane pieniądze i wpłacone do kasy urzędu. 
 
Przewodniczący obrad-  Otwieram dyskusję, czy są pytania?  
 
Radny pan  Marek Rutka-  czy ta uchwała była konsultowana z sołtysami. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  nie była. 
 
Inspektor Sylwia Tyrpa-  co roku inkasentami na terenach wiejskich są sołtysi, takie też są zapisy w 
uchwałach podatkowych które Rada Miejska przyjmuje i w nich też jest zapisane że inkasentem jest 
sołtys  i otrzymuje za to 10%, a ta uchwał jest uchwała wskazującą z imienia i nazwiska. Na podstawie 
tej uchwały sołtysi otrzymują 10% inkasa. 
 
Przewodniczący obrad- uchwała wczoraj na komisji została przyjęta jednogłośnie i dziwię się, że są 
pytania, bo radny ma pewnie na myśli, że jest to tylko 10%. 
 
Inspektor Sylwia Tyrpa- nawet jak zapiszemy, że sołtysi dostaną 30 % to będzie sprzeczność z 
uchwałami podjętymi w grudniu.  
 
Radny pan  Marek Rutka- chciałem wiedzieć czy było to konsultowane czy nie. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  nie było konsultowane. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani  Teresa Noga-  komisja na posiedzeniu zaopiniowała 
pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr VI/49/07 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu  
rozszerzenia aglomeracji „Trzcińsko-Zdrój”.(druk Nr VI/50/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor Piotr Radecki- jest możliwość uzyskania dofinansowania z 
środków pomocowych i by złożyć wniosek do tego mechanizmu to należy rozszerzyć aglomerację o 
miejscowość w Góralice. 
 
Przewodniczący obrad-  Otwieram dyskusję, czy są pytania? Nie widzę zamykam dyskusję.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VI/50/07 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę. (druk VI/51/07). 
 
Projekt uchwały przedstawił inspektor Piotr Radecki- w dniu 25 stycznia 2007r zakład wodociągowy 
województwa zachodniopomorskiego przedstawił taryfę za dostarczanie wody na terenie naszej 
Gminy.  Została przygotowana uchwała do zatwierdzenia przez Radę Miejską.  
 
Przewodniczący obrad-  Otwieram dyskusję, czy są pytania? Nie widzę zamykam dyskusję. Proszę o 
przedstawienie opinii komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- komisja na posiedzeniu zaopiniowała 
pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 7 – głosów 
- wstrzymały się – 5- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VI/51/07 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1400- przewodniczący obrad- ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 1410- obrady zostały wznowione. 
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Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  budżetu Gminy Trzcińsko- 
Zdrój na rok 2007 (druk VI/52/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- zmiany budżetu przedstawione 
w projekcie uchwały odnoszą się wprost do zmian przedstawionych przez Ministra Finansów 
wynikających z budżetu państwa. Wskaźniki ostateczne subwencji i udziały w podatku dochodowym 
od osób fizycznych. W tym pierwszym przypadku zostały nam te wielkości pomniejszone o 103 14 zł i 
mniejsza jest planowana kwota w podatku od osób fizycznych o 12 991 zł. Zmieniły się dwie 
subwencje część równoważąca została nam zwiększona a zmniejszyła się część oświatowa o 
104 483zł, o taką kwotę został zmieniony budżet. Jeśli chodzi o zmniejszenia dochodów to wynikają 
wprost z pomniejszeń które wymieniłem. Korekty wydatków dotyczą zadań inwestycyjnych i część 
kwoty 21 755zł dotyczy rezerwy na zakupy i wydatki inwestycyjne. Niektóre zadania nam dochodzą 
tutaj i my dokonaliśmy zmianę tego planu na inwestycje. W stosunku do tego planu nastąpiły zmiany. 
Doszło nowe zadanie, budowa wodociągu w miejscowości Smuga i zadanie związane z remontem 
świetlic wiejskich i zadania wynikające z przygotowanych przedstawień. Wszystkie inne pozostałe 7 
zadań następuje zmniejszenie tych nakładów i zmniejszamy je, a większość z nich przechodzi do 
realizacji na lata następne. Jeśli szacunek ewentualnych nakładów związanych z tymi zakładami okaże 
się że zmieni się to w  miarę ponadplanowych dochodów jeszcze to wprowadzić. Zostawiliśmy 
rezerwę na remonty bieżące szkół a realizacja planów nie pozwoliła zrobić takich nakładów które by 
umożliwiałyby pokrycie zmniejszonych dochodów o których mówiłem. 
 
Przewodniczący obrad-  Otwieram dyskusję, czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka- powiedział, że chce wnieść do tej uchwały 3 poprawki w związku z tym, 
ze mieliśmy jeszcze dyskutować nad uchwałą budżetową. Wczoraj podczas komisji jest punkt 
mówiący praca nad podziałem funduszy na realizację inwestycji w 2007r. jednak się ona nie odbyła. 
Inwestycje są bardzo okrojone i proponuje wnieść trzy poprawki pierwszy odnośnie komisji 
rozwiązywania problemów alkoholowych bo podczas dzisiejszej sesji została wprowadzona uchwała 
która mówi o wynagrodzeniach komisji, a pani przewodnicząca nie wzięła tego pod uwagę w 
preliminarzu komisji, prowadzi ona swoją działalność wzorowo, robią uroczystości środowiskowe, 
organizują ferie zimowe dla dzieci i młodzieży. Prowadzą zajęcia wakacyjne. A jednak pula z akcyz za 
alkohol nie wystarcza. Tam podwieczorki kosztują 40 groszy. Wynagrodzenia tych pań to 400zł na 
umowę zlecenie. Radni i sołtysi chcą by te świetlice otworzyć w Strzeszowie i Rosnowie. Moja 
poprawka by z rezerwy przeznaczyć na ten cel 15tys. zł. Druga poprawka dotyczy sołectwa Piaseczno 
bo chodzi o problem cmentarza. W statucie sołectwa jest zapis, że sołectwu można powierzyć 
korzystanie z zmienia komunalnego stanowiącego własność Gminy. Realizując zadania to sołectwo 
rozporządza dochodami  z budżetu Gminy. W budżecie jest pula 66 tys. zł na utrzymanie cmentarzy w 
Gminie. Proponuję by przekazać dla rady sołeckiej mienie komunalne i środki w wysokości 2 tys. zł, 
będzie to korzystne dla mieszkańców wsi. Do zadań mieszkańców sołectwa należy rozpatrywanie 
spraw socjalno–bytowych, zdrowotnych kulturalnych i innych związanych z miejscem zamieszkania. 
By spełnić te warunki muszą iść środki a one od 7 lat nie zostały zwiększone i myślę, że 10 tys. zł na 
11 sołectw, nie jest to dużo. Sołectwo by wydać pieniądze z tego budżetu najpierw składa podanie do 
Burmistrza który to zatwierdza lub nie i dlatego nie możemy mówić o marnotrawieniu tych środków. 
Jeśli to zwiększymy to nie jest powiedziane, że musimy to wykorzystać. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  Góralice też mają cmentarz. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  zmian w budżecie nie można przedstawiać przez radnych bo to 
mogliśmy dyskutować w grudniu a nie teraz. Bo są to zmiany wynikające z urzędowych spraw. 
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Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  miejsce na takie poprawki to było na sesji budżetowej i 
wówczas dyskusja byłaby na podstawie projektu przedstawionego przez Burmistrza a można mówić o 
projekcie zmian, które może wnosić tylko Burmistrz. Wynika to z ustawy o finansach publicznych. To 
co pan mówił to wynika z ustawy wprowadzającej ustawę o samorządzie gminnym. Mówiłem wczoraj 
że jestem przeciwny te rezerwy na sołectwa weszły 7 lat temu jest to wszystko w ramach budżetu 
Gminy i jeśli mamy dać pieniądze  to za tym idzie odpowiedzialność i nie odpowiada za to sołtys czy 
Rada Sołecka. A wczoraj jak o tym mówiłem to mówiłem dla tego, że jestem przeciwny bo są 
przypadki, że te pieniądze się nieracjonalnie wydawało i mówiłem o przykładach. Nie ma budżetów 
sołectw tylko jest jeden budżet Gminy.  
 
Przewodniczący obrad- poprawki radnego dotyczące komisji alkoholowej i innych przesunięć to 
może Burmistrz to zrobić swoim zarządzeniem, jeśli komisja alkoholowa będzie uważała, że ma za 
mało pieniędzy to wystąpi do Burmistrza. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund  Zioła-  w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z członkami 
komisji i Burmistrzem.  
 
Radny pan  Marek Rutka-  proponuję by poddać moje poprawki pod głosowanie. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- nie powinno się tego głosować jest to sprzeczne z ustawą o 
finansach. Jest luty i z pewnością będą wydawane kolejne zezwolenia alkoholowe okazjonalne i będą 
przekazane środki  dla komisji.  
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  jest to nie poparte żadnym dowodem, mam wniosek by te trzy 
propozycje skonsultować z radcą prawnym i wnieść na kolejną sesję. 
 
Radny pan  Marek Rutka- proszę poddać pod głosowanie a jak jest to niezgodne z prawem to 
poznamy opinię radnych. 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- w pierwszej kolejności proszę przegłosować zmiany jakie 
wprowadza Burmistrz. A jeśli podejmie rada tą uchwałę to nie ma problemu bo wyślemy do 
Wojewody i na kolejnej sesji odczytamy unieważnienie. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  w naszym gronie doszliśmy do wniosku, że świetlice robią dobrą pracę  
na wioskach i wiemy, że Burmistrz chce dofinansowywać imprezy na wioskach. Pan Marek pragnie 
złożyć wnioski to należy przygotować odpowiednią uchwałę i wskazać działy w budżecie. Nie 
możemy tego prawnie zrobić bo w uchwale przedstawionej są zmniejszenia dochodów i wydatków 
które się równoważą. Możemy przygotować na następną sesję uchwałę. Możemy się zastanowić na 
kolejnej sesji nad przyjęciem tych wniosków.  
 
O godzinie 1440- przewodniczący obrad- ogłosił przerwę 
 
O godzinie 1500- obrady zostały wznowione. 
 
Przewodniczący obrad-  na dzisiejszej sesji jest nasz prawnik który będzie prowadził obsługę prawną 
naszej Gminy. Proszę powiedzieć czy Radny mógł zgłosić poprawki do uchwały zmieniającej budżet. 
Dotyczą jego poprawki budżetu a nie dotyczą uchwały. 
 
Radca Prawny- stwierdził, że jest art. 179 ustawy o finansach publicznych, który mówi, że 
przygotowanie uchwały budżetowej oraz zmian należy wyłącznie do Burmistrza Gminy oznacza to że 
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projekt przygotowuje Burmistrz bo on odpowiada za realizację tego budżetu i Radni mogą wnosić 
swoje poprawki ale w ramach projektu budżetu złożonego przez burmistrza a jak dotyczą czegoś 
innego to nie mogą być przez Radę głosowane. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
Radny pan  Marcin Czesyk- zgłosił wniosek formalny by uchwały nie odczytywać w całości bo 
wszyscy radni mają ją przed sobą. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem wniosku formalnego pana radnego Czesyka. 
 
- za- 12- głosów 
 
Przewodniczący obrad- wniosek został przyjęty jednogłośnie. W związku z czym proszę kto jest za 
tym by przyjąć uchwałę w sprawie zmian w budżecie. 
 
- za- 9 – głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymały się -2 –osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VI/52/07 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
dotyczącego likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Szpital Powiatowy w Gryfinie (druk VI/54/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor  Sylwia Tyrpa- do Biura Rady wpłynęła uchwała Rady 
Powiatu i wniosek o zaopiniowanie tej uchwały. Rada Powiatu jest założycielem Szpitala 
Powiatowego i postanawia zlikwidować szpital  a pacjenci będą  mieli zapewnioną opiekę medyczną, 
świadczenia zdrowotne będzie zapewnione przez Zakład wyłoniony w drodze przetargu.  Do czasu 
przejęcia zadań zakładu przez podmiot wyłoniony z przetargu będą świadczenia wykonywane 
nieprzerwanie. Zarząd Powiatu powoła likwidatora. Termin zakończenia likwidacji to 31 grudnia 2011 
r. jest to spowodowane utraconą płynnością finansową szpitala powiatowego w Gryfinie. W związki z 
tym jest uchwała Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju.   
 
Przewodniczący obrad-  Otwieram dyskusję, czy są pytania? Nie widzę zamykam dyskusję. Proszę o 
przedstawienie opinii komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- komisja na posiedzeniu zaopiniowała 
pozytywnie przedłożony projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10 – głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymała się – 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr VI/53/07 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
 Nie było takich interpelacji. 
 
 
Do punktu VIII Wolne wnioski i informacje.
 
Radny pan  Marcin Czesyk- czy  będzie kancelaria obsługiwała  również mieszkańców Gminy. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-   chodzi o dotacje dla klubu Orzeł Trzcińsko- Zdrój dlaczego tylko 
ten Kub został głoszony do projektu i  drugie to, że Burmistrz spotkał się z panią dyr. z Powiatowego 
Urzędu Pracy i jakie zostały  ustalone rzeczy podczas tego spotkania czy są aktualne prace 
interwencyjne? 
 
Pani Olga Stankowska – sołtys sołectwa Tchórzono- czy będą stawiane place zabaw w sołectwach? 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  warunkiem podpisania umowy z nowa obsługą prawną, był 
punkt, że będzie obsługiwała również mieszkańców w ustalonym dniu i będą udzielali porad 
prawnych, a nie pisali wnioski, bo za pisanie wniosków  musi prawnik wziąć pieniądze. Udało nam się 
nawiązać kontakt z ludźmi, którzy pomogą nam ściągnąć pieniądze z Ministerstwa Sportu 18 tys. zł, a 
4 tys. zł jest to nasz wkład własny, gdy będzie możliwość składania na inne kluby to będziemy się 
starać dla innych klubów. Burmistrz sam spotykał się z kierownictwem Biura Pracy w Chojnie i była 
tam rozmowa o 20 chętnych na prace interwencyjne i była by osoba do dyspozycji sołtysa. W sprawie 
placu zabaw to chcemy zainteresować Holendrów by takie place nam zafundowali.  
 
Pani Olga Stankowska – w Tchórznie nie ma placu gminnego jest działka agencyjna i można ją 
przejąć.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji.
 
O godzinie 15 20 – przewodniczący obrad zamknął VI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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